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ابتکار خبر داد: توقف صدور مجوز شکار از سال 93

تصویب آیین نامه  قرق محیط زیستی بزودی

رئیس سازمان غذا و دارو تشریح کرد؛

ماجرای رانت در واردات روغن پالم

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی  خبر داد:

چهار داروی جدید تحت پوشش بیمه قرارگرفت

سخنگوی ناجا خبر داد:

موافقت نیمی از مردم با تداوم گشت ارشاد

قائم مقام ستاد مدیریت حمل و نقل و سوخت اعلام کرد:

نوسازی20 هزار تاکسی فرسوده تا پايان سال

معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت 
کار  سختی  بحث  خوشبختانه  گفت:  زیست  محیط 
و  است  شده  تصویب  دولت  توسط  محیط بانان 

هم اکنون پرداخت ها صورت می گیرد.
در  خبرنگاران  جمع  در  ابتکار  معصومه  دکتر 
کرد:  اظهار  نیز  شکار  مجوزهای  صدور  خصوص 
دولت در سال گذشته و امسال، غیر از پایان سال 92 
که آن هم براساس تعهدات دولت قبل مجوزهایی داد، 
بحث شکار را کاملا کنترل کرده و هیچ مجوز شکار 
از سال 93 صادر نکرده و شکار خارجی  چهارپایی 

اصلا نداشته ایم.
وی ادامه داد: تمام مجوزهای شکار صادر شده 
مربوط به دوره قبل بوده است و گزارشاتی از برخی 
شکارهای بی رویه داشته ایم اما سال گذشته و امسال 
نداشته و صادر  پروانه شکار خارجی اصلا  شکار و 

نکرده ایم.
تصویب آیین نامه  قرق محیط زیستی بزودی

وی با بیان اینکه در شورای عالی محیط زیست 
تصویب  به  بزودی  را  محیط زیستی  قرق  آیین نامه  
است  این  بر  سازمان  برنامه  کرد:  عنوان  می رسانیم، 
قرق  دارند،  را  مناطقی  از  حفاظت  توان  که  کسانی 
براساس  که  طوری  به  باشند  داشته  اختصاصی 
تعداد  و  می شود  تصویب  زودی  به  که  آیین نامه ای 
جمعیت حیات وحش که افزایش پیدا می کند و رشد 
می یابد امکان صدور پروانه شکار فراهم خواهد بود 
با افت جمعیت و مشکلاتی که  اما در شرایط فعلی 

وجود دارد برنامه ای نداریم.
مجوز شکار گراز به عنوان حیوان زیانکار 

صادر شده است
وی با اشاره به سیاست اجرا شده در سال 93، 
که  زدند  مثال هایی  رسانه ها  از  بعضی  کرد:  تصریح 

سازمان برای شکار گراز مجوز شکار صادر می کند. 
بله برای شکار گراز به عنوان حیوان زیانکار با توجه 
سوی  از  شکایت  کشور  نقاط  از  برخی  در  اینکه  به 
صادر  شکار  مجوز  داریم،  را  دامداران  و  کشاورزان 
جوامع  برای  پرندگان  درباره  همچنین  است  شده 
بوده و  کافی  اندازه  به  که جمعیت  مناطقی  و  محلی 
مشکلاتی نداشته پروانه صید پرندگان به طور محدود 

صادر شده است.
ابتکار درباره کوهستان الوند و اهمیت آن گفت: 
سازمان مناطقی را که ارزش زیستگاهی و تنوع زیستی 
دارد را مورد بررسی قرار می دهد و اگر شاخص های 
ارتقاء این مناطق کار می کند،  لازم را دارند بر روی 
درباره الوند هم مقدماتی فراهم و اقداماتی انجام شده 
حفاظت  به  ممنوع  شکار  منطقه  این  شده  پیشنهاد  و 

دهد  رخ  اتفاق  این  داریم  اعتقاد  و  یابد  ارتقاء  شده 
خوب است.

مناطق ورجین لواسانات و میانکاله مازندران 
از تصرف زمین خواران خارج شده است

اینکه  اینکه  به  پاسخ  در  جمهور  رئیس  معاون 
است،  نبوده  جدی  زیست  محیط  بحث  به  ورود 
به مسائل محیط  یازدهم در ورود  اظهار کرد: دولت 
در  مثال  عنوان  به  است.  بوده  جدی  بسیار  زیست 
محیط  حفاظت  سازمان  تنها  نه  زمین خواری  بحث 
جدی  بسیار  دولت  دستگاه های  تمام  بلکه  زیست 
ورود کرده اند به طوریکه مناطقی را از منطقه حفاظت 
شده ورجین در لواسانات داشتیم که متاسفانه توسط 
منطقه ای در حیات  بود و  زمین خواران تصرف شده 
داشتیم  مازندران  استان  در  میانکاله  پناهگاه  وحش 

تمام  قضائیه  قوه  کمک  با  اما  بود  شده  تصرف  که 
این  آزادسازی  عملیات  و  پس گیری  باز  اراضی  این 
مناطق انجام شد و به محیط زیست بازگشت و این 
روند همچنان ادامه دارد که برای این موضع سیاست 
جدی را دنبال می کنیم و در بخش بازرسی سازمان و 
ادارت کل مساله زمین خواری و مقابله با این موضوع 

به طور جدی دنبال می شود.
350 هزار خودروی فرسوده از رده خارج 

شده است
مساله  به  دولت  ورود  همچنین  داد:  ادامه  وی 
براساس  که  بود  بزرگ  شهرهای  در  هوا  آلودگی 
سیاست هایی که طی سال های 92 و 93 به اجرا گذاشته 
شد، در سال 93 کیفیت هوای بهتری را در شهرهای 
بزرگ تجربه کردیم و تقریبا در تمام شهرهای بزرگ 
کشور هر کدام به یک نسبت وضعیت هوا بهتر شد که 
علت اصلی آن اصلاح و ارتقاء کیفیت سوخت، بنزین 
و گازوئیل، حذف بنزین های پتروشیمی، ارتقاء استاندارد 
خودرو با هشت سال تاخیر به یورو 4، کاهش مصرف 
مازوت توسط نیروگاه ها و افزایش مصرف گاز طبیعی و 
از رده خارج کردن 350 هزار خودروی فرسوده بود که 

در دولت یازدهم اتفاق افتاد.
تالاب گاوخونی بعد از 10 سال احیا شد

وی اضافه کرد: مثال بعدی احیای تالاب هایی است 
که سال ها بر اثر قطع جریان آب خشک شده بودند به 
طوریکه امسال بعد از 10 سال تالاب گاوخونی آب به 
خودش دید و برای چند ماه احیا شد. با رفع موانعی 
که در هامون به وجود آمده بود سال گذشته 7 ماه و 
امسال چند ماه هامون هم دارای آب شد. همینطور تالاب 
هورالعظیم که چندین ماه آب واردش نمی شد، آبگیری 
شد گرچه محدود است. این جزو سیاست های دولت 

است که از احیای تالاب ها حمایت کند.

و  غذا  سازمان  رئیس  و  بهداشت  وزیر  معاون 
دارو، تاکید کرد: اجازه نمی دهیم بیش از سقف تعیین 

شده روغن پالم وارد شود.
از  بازدید  حاشیه  در  دیناروند  رسول  دکتر 
نمایشگاه آشامیدنی ها و صنایع وابسته، با بیان اینکه 
سقف تعیین شده برای واردات روغن پالم 30 درصد 
مصرف روغن کشور است، اظهارداشت: با توجه به 
میزان واردات بیش از این سقف تعیین شده در ۶ ماهه 
پایان شهریور  تا  پالم  امسال ترخیص روغن  نخست 

ممنوع است.
تن  میلیون   1.4 سالانه  اینکه  به  اشاره  با  وی 
روغن در کشور مصرف می شود، گفت: حدود 400 
هزار تن آن باید از طریق روغن پالم تامین شود. این 
در حالی است که در سال 92، 750 هزار تن واردات 

پالم داشته ایم.
دیناروند با بیان اینکه مصرف روغن پالم ممنوع 
پالم  قیمت  روغن  اینکه   به  با توجه  افزود:  نیست، 
است  بالاتر  آن  اسید چرب  اشباع  میزان  و  تر  ارزان 

توصیه بر محدود شدن مصرف آن است.
سفارش  ثبت  و  واردات  مجوز  داد:  ادامه  وی 
سقف  رعایت  برای  اما  نیست  بهداشت  وزارت  با 

میزان   93 سال  از  پالم،  روغن  واردات  درصدی   30
سقف  اگر  رو  این  از  کنیم  می  کنترل  را  واردات 
واردات از 30 درصد مجاز بیشتر شود اجازه ترخیص 

نمی دهیم.
دیناروند گفت: صنایع قنادی، شیرینی، شکلات، 
به  که  است  مواردی  از  بستنی  روکش  و  ها  بستنی 
مصرف روغن پالم نیاز دارد و از آنجا که روغن پالم 
به این صنایع نرسیده است از انجمن روغن و وزارت 
واردات  مجوز  کردیم  درخواست  کشاورزی  جهاد 
در  غذایی  صنایع  برای  پالم  روغن  تن  هزار   170

اولویت باشد.
اینکه 250 هزار تن هم در صنعت  بیان  با  وی 
و  جامد  نیمه  خانوار  های  روغن  تولید  برای  روغن 
نمی  واردکنندگان  افزود:  داریم،  نیاز  کردنی  سرخ 
کنند،  کمک  دیگر  قسمت  به  قسمت  یک  از  توانند 
غذایی  صنایع  در  پالم  روغن  است  این  ما  ترجیح 
مصرف شود زیرا درصد استفاده این روغن کم است 
از  است  ممکن  بستنی  و  شیرینی، شکلات  در  یعنی 
روغن پالم به اندازه 2 درصد استفاده شود اما در در 
از  درصد   ۶0 تا  است  ممکن  خوراکی  های  روغن 

روغن پالم استفاده شود.

روغن  برای  پالم  روغن  گفت:  دیناروند 
تامین  باید  نیاز  حد  در  هم  کردنی  سرخ  مخصوص 
شود چرا که در غیر اینصورت به علت قیمت پایین، 
نیاز  جایگزین سایر روغن ها در جایی می شود که 

نیست.
از  که  هایی  روغن  عمده  اینکه  بیان  با  وی 
روغن  به  مربوط  است  شده  ممانعت  آن  ترخیص 
خوراکی است، گفت: صنایع روغن خوراکی در حالی 
مازاد  اند  را دریافت کرده  پالم خود  که سهم روغن 
اکنون  هم  که  خواهند  می  پالم  روغن  خود  نیاز  بر 

میسر نیست.
این پرسش که گفته می شود  به  پاسخ  وی در 
ممنوعیت  طلایی  امضاهای  با  برخورد  در  شما 
وزارت  گفت:  کردید،  را وضع  پالم  روغن  ترخیص 
بهداشت پیش از این اعلام کرده بود که برای ممانعت 
تعرفه  باید  بخش  این  در  موجود  احتمالی  رانت  از 

واردات روغن پالم افزایش یابد.
دیناروند افزود: اگر 20 درصد تعرفه روغن پالم 
اختلاف  شود  بیشتر  دیگر  های  روغن  با  مقایسه  در 
قیمتی که موجب سودجویی می شود از بین می رود 
به عبارت دیگر واردات صرف جاهایی می شود که 

ضرورت دارد اما اگر تعرفه اصلاح نشود این روغن 
واردات  افزایش  به  علاقمندی  است  تر  ارزان  چون 

آن خواهد بود.
این  بیان  با  ادامه  رئیس سازمان غذا و دارو در 
بر  سفارش  ثبت  و  واردات  بندی  سهمیه  که  مطلب 
عهده وزارت بهداشت نیست، تاکید کرد: ما می گوییم 
پالم می تواند وارد  هر سه ماه 100 هزار تن روغن 

شود.
معاون وزیر بهداشت افزود: برای اینکه رانت از 
بین برود باید اصلاحاتی صورت گیرد که پیشنهاد ما 
در ستاد تنظیم بازار، اصلاح تعرفه واردات روغن پالم 
بود که مورد استقبال اعضای ستاد قرار گرفت و اگر 
نباشد، رانت  تر  ارزان  از سایر روغن ها  پالم  روغن 

شکل نمی گیرد.
روغن  به  غذایی  صنایع  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
پالم نیاز دارد و نمی توانیم جایگزینی برای آن داشته 
باشیم، تصریح کرد: اجازه نمی دهیم روغن پالم بیشتر 
شورای  مصوبه  این  شود  وارد  شده  تعیین  سقف  از 
عالی سلامت است و ما تعهد کرده ایم ضمن اینکه 
مردم هم انتظار دارند وزارت بهداشت به وظیفه خود 

عمل کند.

قرار گرفتن 4  از تحت پوشش  اجتماعی  تعاون، کار و رفاه  وزیر 
قلم دارو خبر داد.

علی ربیعی با اعلام این خبر اظهار کرد: در جلسه کمیسیون امور 
اجتماعی و دولت الکترونیک، پیشنهادات شصتمین جلسه شورای عالی 
بیمه خدمات درمانی کشور مصوب و جهت پیگیری مراحل قانونی به 

هیات دولت تقدیم شد.
»انفوزیون  داد:  توضیح  دارو  قلم  چهار  این  درباره  ادامه  در  وی 
تزریقی سپتی مب« یک داروی گیاهی منحصر به فرد بوده که برای اولین 
ایران تولید شده و جایگزینی ندارد؛ این دارو در بخش  بار در دنیا در 
ICU در موارد سپتی سمی )مسمومیت خونی( یا شوک سپتیک )شوک 

به علت مسمومیت( مورد استفاده قرار می گیرد.
دکتر ربیعی داروی دوم را قرص »بوسنتان« خواند که تولید داخل 
بوده و تحت پوشش بیمه قرار گرفته است؛ این دارو در درمان بیماران 
قرار  استفاده  مورد  محیطی(  عرق  )التهاب  سیستمیک  اسکلرودرمی 

می گیرد.
»ویال  را  دیگر  داروی  ادامه  در  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون  وزیر 
از  جلوگیری  جهت  حیاتی  داروی  یک  که  کرد  اعلام  مب«  ریتوکسی 

کوری و فلج کامل بدن در بیماران دویک مبتلا به ام اس مورد استفاده 
قرار می گیرد.

ربیعی گفت: »آمپول تزریقی اتانرسپت 50 میلی گرم« داروی تولید 
داخل است که قبلا 25 میلی گرم آن تحت پوشش بیمه بوده و با توجه 
به تولید داخلی هم اکنون 50 میلی گرم آن تحت پوشش بیمه قرار گرفته 

است که این دارو در درمان بیماری آرتریت روماتوئید کاربرد دارد.
آمریکا  ایران و  دنیا منحصرا فقط در  این دارو در  تاکید کرد:  وی 

تولید می شود.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در ادامه با اشاره به اهمیت ترویج 
مامایی  به خدمات  آسانتر  دسترسی  و  کاهش سزارین  و  طبیعی  زایمان 
توسط  مامایی  بحث خرید خدمات  این جلسه همچنین  در  کرد:  تاکید 
سازمان های بیمه گر پایه به صورت پایلوت در سه استان اصفهان، اردبیل 
و گلستان مصوب شد که پس از انجام پایلوت و بررسی بازخوردها و 

امکان سنجی، تعمیم آن به کل کشور تصمیم گیری می شود.
به  ورزشی  از خدمات طب  بهره گیری  اهمیت  به  همچنین  ربیعی 
جای روش های تهاجمی در درمان برخی بیماری ها اشاره کرد و از تعمیم 
این گروه پزشکان  پایه در سرفصل های ویزیت تخصصی  بیمه  پوشش 

خبر داد.
معتادان،  از  حمایت  به  نیاز  به  توجه  با  کرد:  بیان  پایان  در  وی 
 1394 سال  جهت   ،1393 سال  در  اعتیاد  درمان  مصوب  تعرفه های 
بخش  در  تعرفه ها  این  که  شد  بازنگری  و خصوصی  دولتی  بخش  در 

خصوصی مشمول رشد 10 درصد شده اند. 

سخنگو و معاون اجتماعی نیروی انتظامی از موافقت بیش از پنجاه 
درصد مردم با ادامه فعالیت گشت ارشاد خبر داد و گفت که این نتایج 

حاصل تحقیقات مرکز افکار سنجی ناجا در کل کشور است.
صیانت  طرح  کلیات  رد  به  اشاره  با  المهدی  منتظر  سعید  سردار 
از حریم حجاب و عفاف از سوی مرکز پژوهش های مجلس شورای 
اسلامی اظهارکرد:ما از هر پژوهشی که درباره اقدامات ناجا انجام شود 
استقبال و قدردانی می کنیم و از مرکز پژوهش ها نیز می خواهیم موضوع 
حجاب و عفاف را مورد بررسی قرار دهند، اما یافته های یک پژوهش 
باید قابل استناد و دقیق باشد و در سوالات آن نباید گزینه ها طوری باشد 

که در آن سوگیری وجود داشته باشد.
وی ادامه داد: اخیرا پیمایشی را در سطح کشور انجام داده ایم که 
براساس نتایج آن بیش از 50 درصد مردم کشور با ادامه فعالیت گشت 
های ارشاد موافق بودند و البته در مورد نحوه برخورد عده ای نقدهایی 

داشتند، اما با کلیات آن موافق بودند.
پیمایش  این  انتظامی  نیروی  اجتماعی  معاون  و  سخنگو  گفته  به 

توسط مرکز افکارسنجی ناجا در کل کشور انجام شده است.
های  پدیده  با  اجتماعی  برخورد  اینکه  بر  تاکید  با  منتظرالمهدی 
در  که  معتقدیم  کرد:ما  خاطرنشان  دارد،  برتری  پلیس  نظر  از  اجتماعی 
اجتماعی  فرهنگی  سازوکارهای  باید  اجتماعی  های  پدیده  با  برخورد 
وجود داشته باشد، مخصوصا در مورد پدیده بدحجابی. از این رو ما این 
موضوع را در دستورکار قرار داده ایم تا با استفاده از شیوه های اقناعی 
خود  اقدام  به  افرادی  اگر  اما  کنیم،  ترغیب  رعایت حجاب  به  را  افراد 

اصرار کنند با آنان به روش سلبی برخورد خواهد شد.
وی با بیان اینکه در هر کشوری باید هنجارهای آن کشور رعایت 
پذیرفته  به عنوان یک هنجار  نیز حجاب  ما  اضافه کرد:در کشور  شود، 
شده و برای داشتن یک زندگی مسالمت آمیز باید هنجارها رعایت شود.
سخنگو و معاون اجتماعی نیروی انتظامی تصریح کرد:شواهد متقنی 
وجود دارد که اگر این اقدامات از سوی پلیس انجام نمی شد، وضع بدتر 
البته توجه کنید  بازدارندگی داشته است.  ما  اقدامات  از الان می شد و 
که نیروی انتظامی در بین 2۶ دستگاه مسوول، آخرین حلقه است و لازم 

است باقی دستگاه ها نیز وارد عمل شوند.
رییس  با حضور  تلویزیونی  زنده  برنامه  یک  در  که  منتظرالمهدی 
مجلس شورای  نمایندگان  از  دیگر  یکی  و  مجلس  های  پژوهش  مرکز 
اسلامی صحبت می کرد در واکنش به سخنان اخیر دادستان تهران مبنی بر 
جریمه 900 هزار تومانی افراد بدحجاب و برخورد با مدیران ساختمانی 
که در آنها پارتی شبانه برگزار شود،گفت: پلیس هیچ اقدامی را برخلاف 
اقدامات خلاف  انجام  بر  ما هیچ اصراری هم  انجام نمی دهد و  قانون 

قانون نداریم و تمام فعالیت های ما در چهارچوب قانون است.
کند،  می  برخورد  بدحجابی  با  که  ماموری  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
بیانش دیده است،افزود:  آموزش های لازم را درمورد نحوه برخورد و 
ماموران آموزش دیده مسوول برخورد با این افراد هستند و در مرحله اول 
از طریق ارشاد و تذکر موضوع را رفع می کنند و در مرحله بعد برخی 
محرومیت های اجتماعی شامل توقیف خودرو و... اعمال می شود، اما 
اگر فردی بر اقدام خود اصرار ورزد این افراد با حکم دستگاه قضایی به 

دادسرای انقلاب ارجاع خواهند شد. 

قائم مقام ستاد مدیریت حمل و نقل و سوخت 
اعلام کرد: روند اجرای طرح جایگزینی تاکسی های 
فرسوده که مدتی است متوقف شده بود، مجددا آغاز 
شرکت  با  آمده  بعمل  هماهنگی های  با  و  شود  می 
ایران خودرو، برخی اختلافات مالی برطرف و روند 
خواهد  سرعت  کشور  تاکسیرانی  ناوگان  نوسازی 

گرفت.
این  اعلام  ضمن  شفیعی  مجتبی  سید  دکتر 
نوسازی  طرح  مالی  روند  کردیم  تلاش  گفت:  خبر 

سود  نرخ  و  نموده  اصلاح  را  فرسوده  تاکسی های 
تسهیلات را نیز کاهش دهیم.

سود  درصدی   15 نرخ  به  اشاره  با  وی 
اظهار  تاکسیرانی  ناوگان  نوسازی  برای  تسهیلات 
مشارکت  و  همکاری  با  خوشبختانه  داشت: 
بانک  با  شده  انجام  مذاکرات  در  مشهد  شهرداری 
ناوگان  نوسازی  روند  خودروسازان،  و  عامل 
پایان  تا  و  گرفته  سرعت  شهر  این  در  تاکسیرانی 
این شهر  تاکسی های فرسوده  از  سال بخش زیادی 

نیز نوسازی می گردد.
دیگر  از  را  کرج  و  تهران  شهر  کلان  شفیعی، 
شهر های پیشرو در این طرح اعلام کرد و یادآور شد: 
شهرداری کلان شهرها می توانند با مشارکت در این 
همکاری  نوسازی  روند  مجدد  فعالسازی  در  طرح 

داشته و به این چرخه سرعت ببخشند.
و  نقل  و  حمل  مدیریت  ستاد  مقام  قائم 
صورت  ریزی های  برنامه  طبق  افزود:  سوخت 
و  خودروسازان  بانک،  همکاری  و  گرفته 

سال  پایان  تا  می شود  بینی  پیش  شهرداری ها، 
نوسازی  فرسوده  تاکسی  هزار   20 از  بیش  جاری 

گردد.
براساس گزارش ستاد سوخت، وی در خصوص 
تاکسی فرسوده گفت:  به صاحبان  اعطایی  تسهیلات 
در حال حاضر برای شهر های مشهد ، تهران و کرج 
است  شده  گرفته  نظر  در  مناسبی  نرخ  با  تسهیلات 
رویه  این  نیز  دیگر  شهر های  در  کنیم  می  تلاش  که 

ادامه یابد.

عابران متخلف جریمه می شوند
جانشین پلیس راهور ناجا بااشاره به پیش بینی 
جریمه برای عابرانی که تخلف می کنند، گفت:  البته 
کار برای کاهش حوادث در میان عابران سخت تر 
با رعایت قوانین شمار  امید می رود مردم  است و 

حوادث و قربانیان را کاهش دهند.
بالای  آمار  کرد:  اظهار  امیری  سردار موسی 
عابران  نیز  و  موتورسیکلت  راکبان  کشته شدگان 
پیاده یکی از مهم ترین دغدغه های ترافیکی است 
از  درصد   8۶ در خراسان شمالی  مثال  عنوان  به 
و  موتورسواران  را  ترافیکی  حوادث  قربانیان 
بسیار  آمار  این  که  می دهند  تشکیل  پیاده  عابران 
در  لازم  راهکارهای  تدبیر  به  نیاز  و  است  بالا 

این زمینه دارد.
قربانیان  از  نیمی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
از  را  خود  جان  صحنه  سر  در  ترافیکی  حوادث 
دست می دهند گفت:7 درصد از قربانیان حوادث 
ترافیکی نیز درراه بیمارستان فوت  می کنند که این 
آمار در خراسان شمالی 12درصد است که این امر 
نشان از وجود نقص در عملکرد نهادهایی همچون 

اورژانس دارد.
نیاز  ناجا تصریح کرد:  راهور  پلیس  جانشین 
استان  اورژانس   ، آمار  این  کاهش  برای  تا  است 

زیرساخت های خود را تقویت کند.
مهم ترین  از  یکی  امیری،  سردار  گفته  به 
دغدغه ها در خراسان شمالی، دوطرفه بودن محور 
بسیاری  آمار  که  است  گلستان  جنگل  به  بجنورد 
به  مربوط  استان  ترافیکی  از کشته شدگان حوادث 
ماه  پنج  در  به طوری که  است.  محور  این  حوادث 
نخست امسال 199 فقره حادثه ترافیکی در محور 
که  است  گزارش شده  گلستان  جنگل  به  بجنورد 
محور مجروح  این  رانندگی  در حوادث  نفر   178

و 35 نفر نیز کشته شدند.
جانشین رئیس پلیس راهور ناجا از مسئولان 
خواست تا به روند اجرای پروژه راه سازی بجنورد 
به جنگل گلستان برای کاهش حوادث رانندگی در 

این محور سرعت دهند.
سردار امیری از کاهش وقوع حوادث ترافیکی 
در کشور و استان خبر داد و گفت: در درون شهرها 

کاهش سوانح بیشتر بوده است.
همچنین  ناجا  راهور  پلیس  فرمانده  جانشین 
اثر  بر  کشور  تصادفات  درصد   34 اینکه  بیان  با 
واژگونی ناشی از خستگی و خواب آلودگی است، 
خواب  خستگی،  از  ناشی  واژگونی  کرد:  اظهار 
آلودگی، راه طولانی، نبود تنوع بصری و امکانات 
رفاهی از مهمترین علل تصادفات در کشور است.

عنوان  به  غیرمجاز  سرعت  داد:  ادامه  وی 
وقوع  در  درصدی   24 دلایل، سهم  از  دیگر  یکی 
تصادفات دارد که این معضل فقط مربوط به ایران 
نیست و در سراسر دنیا مشکل سازاست، بنابراین 
باید راهکارهای فراوانی همانند فرهنگ سازی مد 

نظر قرارگیرد.

رئیس کل دادگستری تهران تاکید کرد؛
بررسی درگیری های منجر به قتل 

ماموران پلیس در تهران
به  اشاره  با  تهران  دادگستری  کل  رئیس 
افزایش درگیری های منجر به قتل ماموران نیروی 
انتظامی در چند ماهه اخیر در مناطق مختلف استان 
باید  و  است  نگرانی  موجب  موضوع  این  افزود: 

بررسی شود.
دادگستری  کل  رئیس  اسماعیلی  غلامحسین 
قضایی  نشست شورای  در چهارمین  تهران  استان 
استان تهران که در محل سازمان قضایی نیروهای 
مسلح برگزار شد،             با اشاره به افزایش درگیری های 
منجر به قتل ماموران نیروی انتظامی در چند ماهه 
اخیر در مناطق مختلف استان افزود: این امر موجب 
نگرانی است و باید موضوع بررسی و اقدامات لازم 

در جهت عدم تکرار آن در آینده انجام گیرد.
در  قضائیه  قوه  رئیس  اخیر  بخشنامه  به  وی 
خصوص تشکیل ستادهای پیشگیری و برخورد با 
اظهار  اشاره و  استان ها  مراکز  انتخاباتی در  جرایم 
کرد: این ستاد در استان تهران تشکیل شده و برابر 
خواهد  عمل  قاطعیت  با  محوله  وظایف  به  قانون 

کرد.
رئیس  بهرامی  محمدکاظم  الاسلام  حجت 
داشت:  اظهار  نیز  مسلح  نیروهای  قضائی  سازمان 
خلاءهای  کیفری  دادرسی  آئین  جدید  قانون  با 
قانونی سابق مرتفع شده و جرایم ارتکابی در حوزه 
در  شفاف  صورت  به  مورد  حسب  و...،  ضابطین 

سازمان قضائی یا دادگستری رسیدگی می شود.
  وی گفت: سازمان قضائی نیروهای مسلح به 
پرونده ها با ظرافت و قاطعیت البته با حفظ حرمت 
اشخاص و در چارچوب مقررات قانونی رسیدگی 
می کند. بهرامی، آمادگی سازمان قضائی نیروهای 
مسلح را در جهت هماهنگی و همکاری بیشتر با 
دادگستری در بخش های مختلف جهت برخورد 

قاطع تر با متخلفین و مجرمین اعلام کرد.

رئیس سازمان بهزیستی کشور خبر داد
ورود 50 هزار خانواده نیازمند به 

چرخه حمایتی بهزیستی تا پایان سال
 50 ورود  از  کشور  بهزیستی  سازمان  رئیس 
هزار خانواده نیازمند به چرخه حمایت این سازمان 

تا پایان سال 94 خبر داد.
آخرین  به  اشاره  با  محسنی بندپی  انوشیروان 
اقدامات انجام شده از سوی سازمان بهزیستی در 
بحث اشتغال مددجویان تحت پوشش این سازمان 
گرفته  صورت  تفاهم نامه های  بنابر  داشت:   اظهار 
قرض الحسنه  منابع  است  قرار  عامل  بانک های  با 

اشتغال مددجویان در اختیار این افراد قرار گیرد.
وی گفت: امسال هزار میلیارد تومان در بخش 
از سوی دولت اختصاص داده  اشتغال مددجویان 
شده است که این منابع به صورت فصلی و ماهانه 

در اختیار مددجویان هر استان قرار می گیرد.
این  اختصاص  با  اینکه  بیان  با  محسنی بندپی 
منابع 50 هزار فرصت شغلی برای مددجویان تحت 
تا  اساس  همین  بر  گفت:  می شود،  فراهم  پوشش 
سازمان  این  مددجویان  از  درصد   10 سال  پایان 
خارج  حمایتی  چرخه  از  و  رسیده  خودکفایی  به 
به ورود  بهزیستی کشور  رئیس سازمان  می شوند. 
نفر  بعد هر خانواده 3  با  نیازمند  50 هزار خانوار 
به چرخه حمایتی بهزیستی خبر داد وگفت: پیش 
بینی می شود تا پایان سال این افراد تحت حمایت 

سازمان بهزیستی قرار بگیرند.
وی در پایان از تخصیص منابع قرض الحسنه 
اشتغال مددجویان خبر داد و گفت:  بخشی از این 
شده  تامین  جاری  سال  ابتدای  ماهه   ۶ در  منابع  
است که امیدواریم مابقی منابع در ماه های آتی در 

اختیار سازمان بهزیستی قرار بگیرد.

لیس مبارزه با مواد مخدر تهران بزرگ خبر داد؛
پاتک پلیس به پاتوق قاچاقچیان 

موادمخدر و کشف محموله قبل از توزیع
در  بزرگ  تهران  مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس 
با  مبارزه  پلیس  ماموران  با  مشترک  عملیات  یک 
مواد مخدر شهر قدس محموله 5۶ کیلوگرمی مواد 

مخدر را قبل از توزیع کشف و ضبط کردند.
14 چهاردهم شهریور امسال با دریافت خبری 
مبنی بر فعالیت های ناحسوس یک باند بزرگ تهیه 
وتوزیع  مواد مخدر شناسایی و دستگیری اعضای 
مواد  با  مبارزه  پلیس  ماموران  کار  دستور  در  باند 

مخدر قرار گرفت .
دایره دوم معاونت عملیات ویژه پلیس مبارزه 
رسیدگی   ماموریت  بزرگ   تهران  مخدر  مواد  با 
عهده  بر  را  پرونده  این  به  عملیاتی  و  اطلاعاتی 
یکسری  انجام  و   اطلاعاتی  های  .بررسی  گرفت 
اقدامات اطلاعاتی مشخص شد  فردی به هویت 
استان  از  را  موادمخدر  محموله  یک  »فریبرز« 
در  واقع  منزلش  در  و  تهیه  بلوچستان  و  سیستان 
شهرقدس قلعه حسن خان جاسازی و قصد دارد 

در اختیار فروشندگان موادمخدر قرار دهد.
در این راستا ماموران دایره دوم این معاونت 
در یک عملیات مشترک با ماموران پلیس مبارزه با 
مواد مخدر شهر قدس به موقعیت اعلامی اعزام و 
با رعایت مسائل حفاظتی وارد منزل شده و متهمان 

»فریبرز« و »فرامرز« را دستگیر کردند.
سرهنگ محمد بخشنده رئیس پلیس مبارزه با 
مواد مخدر تهران بزرگ با اعلام موفقیت ماموران 
پلیس برای شناسایی و دستگیری متهمان گفت :در  
کیلوگرم   5۶ مقدارحدوداً  داخل حمام  از  بازرسی 
یک  و  ضبط  و  کشف  تریاک  نوع  از  موادمخدر 

دستگاه خودری پراید نیز توقیف شد .
مخدر  مواد  همراه  به  شده  دستگیر  متهمان 
سیرمراحل  برای  توقیفی   خودروی  و  مکشوفه 
شهر  مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  ستاد  به  قانونی 

قدس منتقل شدند.

بازدید دادستان تهران از بزرگترین 
زندان پایتخت

پایتخت  زندان  بزرگترین  از  تهران  دادستان 
و  دیدار  ندامتگاه،  این  زندانیان  با  و  کرد  بازدید 

گفتگو کرد.
از  تهران  استان  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
ندامتگاه زنان در شهرری بازدید سرزده داشته و در 
ابتدای ورود طی بازدید از دایره نظارت بر زندان 
از بندهای مختلف این ندامتگاه بزرگ بازدید کرد.

از  یکی  از  بازدید  در  آبادی  دولت  جعفری 
مخدر  مواد  محکومان  آن  در  که  ندامتگاه  بندهای 
نگهداری می شدند به مسئولان امر در مورد مسائل 
مرخصی  شرایط  تسهیل  و  اعطا  از جمله  مختلف 
ادامه  در  کرد.  تاکید  شرایط  واجد  مددجویان  به 
از یک  به همراه دادیاران و رئیس زندان  دادستان 
بند عمومی بازدید کرد که مهمترین تاکید جعفری 
دولت آبادی اجرای طرح طبقه بندی زندانیان بود.

دفتر  در  حضور  با  آبادی  دولت  جعفری 
از  تعدادی  با  ملاقات  با  ندامتگاه  مددکاری 
صورت  به  را  مددجویان  های  پرونده  محکومان، 
موردی بررسی کرد و دستورات لازم را به رئیس 
از  آبادی  بازدید سرزده جعفری دولت  زندان داد. 

ندامتگاه زنان شهر ری 4 ساعت به طول انجامید.

سردار ساجدی نیا خبر داد
کاهش 14 درصدی سرقت

برگزاری  از  بزرگ  تهران  انتظامی  فرمانده 
با دادستانی و مراجع قضایی  پلیس تهران  جلسات 
خبر داد و گفت: در این جلسات که هر دو هفته یکبار 
دغدغه  که  مختلفی  موضوعات  به  می شود  برگزار 

پلیس، مراجع قضایی و مردم است پرداخته می شود.
انتظامی  فرمانده  ساجدی نیا  حسین  سردار 
تهران بزرگ در مورد برگزاری جلسه پلیس تهران 
با دادستانی اظهار داشت: این جلسات از قبل بوده 
تعامل  که  است  این  ما  تلاش  و  سعی  اما  است 

خوبی با دادستان و مراجع قضایی داشته باشیم.
جلسه  گفت:  بزرگ  تهران  انتظامی  فرمانده 
و  سرقت  بحث  پیرامون  دادستانی  با  دوشنبه  روز 

مسائلی از این دست بود.
وی با بیان این مطلب که کاهش 14 درصدی 
سال  در  مشابه  مدت  به  نسبت  امسال  را  سرقت 
امیدواری کرد که در  اظهار  بوده ایم  گذشته شاهد 
نیمه دوم سال وضعیت مطلوب تری را شاهد باشیم.
عالی ترین مقام انتظامی پایتخت، پیامد افزایش 
شهر  سطح  در  پلیس  مأموران  و  گشتی ها  حضور 
امیدواریم  داشت:  بیان  و  عنوان  کاهش سرقت  را 
و  متجاهر  معتادان  با  برخورد  حوزه  در  بتوانیم 
برخورد با سرقت های خرد که بیشترین دغدغه ما 

و مردم است پیشرفت بیشتری داشته باشیم.
معتادان  اگر  داد:  ادامه  ساجدی نیا  سردار 
متجاهر جمع آوری شده و به کمپ فرستاده شوند 

قطعاً کاهش سرقت های خرد را خواهیم داشت.
رئیس پلیس پایتخت اظهار امیدواری کرد که 
برای  داده اند  قول  که  همان طور  مربوطه  مسئولین 
ایجاد کمپ، اقدامات لازم را انجام دهند تا پلیس 
بتواند با جمع آوری معتادان متجاهر و هدایت آنها 

به کمپ ، از دغدغه مردم بکاهد.

افتتاح 20 مدرسه در سایت های مسکن 
مهر استان تهران

فصل  آستانه  در  گفت:  تهران  استاندار 
بازگشایی مدارس 20 مدرسه در سایت های مسکن 

مهر استان تهران به بهره برداری می رسد.
مدرسه  افتتاح  درباره  هاشمی  حسین  سید 
از  یکی  داشت:  اظهار  استان  مهر  مسکن های  در 
آموزشی  امکانات  نبود  مهر  مسکن های  مشکلات 
مانند مدارس است که با آغاز سال تحصیلی جدید 
20 مدرسه با 300 کلاس درس و زیربنایی معادل 
35 هزار متر مربع و با اعتباری بالغ بر 300 میلیارد 

ریال آماده بهره برداری خواهد شد.
سایت های  در  مدارس  این  داد:  ادامه  وی 
مسکن مهر شهرستان های پرند، پردیس، فیروزکوه، 
به  ملارد  و  اسلامشهر  پاکدشت،  رودهن،  دماوند، 

آموزش و پروش تحویل داده می شود.
افتتاح این  با  استاندار تهران خاطرنشان کرد: 
مدارس به نظر می آید برای شروع سال تحصیلی با 
مشکل خاصی در سایت های مسکن مهر استان از 
حیث فضاهای آموزشی مواجه نباشیم اما در طول 
سال تحصیلی قطعا به فضاهای آموزشی جدید نیاز 
داریم. هاشمی بیان داشت: با توجه به اینکه منازل 
در سایت های مسکن مهر مرحله به مرحله به مردم 
واگذار می شود در مجموع 350 مدرسه با اعتباری 

بیش از 700 میلیارد تومان نیاز داریم.
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